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 Zápis z 2. jednání Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP  
 
 
Datum konání:     19. 2. 2014 od 16,00 h do 17,30 h 
Přítomni:              dle prezenční listiny 
 
 
1. Program 2. jednání  
Program byl odsouhlasen přítomnými členy (hlasování 6-0-0). 
 
 
2. Kontrola zápisu 
Zápis z 1. jednání byl bez připomínek odsouhlasen přítomnými členy (hlasování 6-0-0). 
 
 
3a) Zpráva KŘ policie HMP k bezpečnostní situaci v HMP za rok 2013 
Podrobný komentář k prezentaci provedl ředitel policie plk. Mgr. Vondrášek - data byla 
porovnána nejen s rokem  2013/2012, ale u vybraného vývoje kriminality a objasněnosti 
do r. 2009 event. r. 2004, zmínil priority policie pro rok 2014 (např. snížit počet vloupání, 
počet krádeží věcí z motorových vozidel a součástek z nich nebo omezení provozních 
hodin zastaváren), přijetí 309 nových policistů-absolventů, navýšení počtu policistů pro hl. 
m. Prahu o 97 míst, včetně zabezpečení fin. prostředků v rozpočtu, informoval o 
incidentech po dobu pobytu dánských studentů (krádeže, stovky podnapilých mladistvých 
s nižšími škodami v barech a hotelích). 
diskuze: 
P. Hána – ohodnotil velice kvalitně zpracovanou zprávu, dotázal se na důvod poklesu u 
ohrožení pod vlivem návykových látek a zda KŘ PČR chystá mimo personálních změn 
jiná opatření; 
Mgr. Vondrášek – snížení nastalo v souvislosti požití alkoholu a zaviněním dopravní 
nehody -  nekleslo užívání drog, z celoměstských útvarů bude Praha posílena o 16 vozů; 
JUDr. Krobová Hášová – pozitivně vnímá pokles loupeží; 
Ing. Šenarová – upozornila na nové formy vloupání do domů, vyslovila  nesouhlas 
s tvorbou statistiky policie, podhodnocenými údaji a v souvislosti s dopravní situací v ul. 
V Holešovičkách požádala o instalaci radaru; 
P. Hána – sdělil, že ředitel PČR předkládá údaje o nápadu trestné činnosti a objasněnosti a 
ne statistické vize; 
Mgr. Vondrášek - v ul. V Holešovičkách není speciální radar, ale probíhá zde časté měření 
a statistika o tomto stavu již byla na výboru předkládána. 
P. Hána – uvítal návrh na omezení provozu v zastavárnách a bazarech a požádal o 
předložení návrhu řešení na dalším jednání. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu PČR k bezpečnostní situaci 
v HMP za  rok 2013  na vědomí.  

hlasování 7-0-0 
(dostavila se Krobová Hášová) 
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3b) Zpráva ZZS HMP k bezpečnostní situaci v HMP za rok 2013 
Zprávu doplnil komentářem ředitel ZZS HMP MUDr. Schwarz, zejména zmínil vysokou 
úspěšnost (přes 80 %) laické resuscitace postižených náhlou zástavou oběhu. 
diskuze: 
P. Hána – navrhl  vynikající výsledky dosahované ZZS HMP využít k větší prezentaci 
HMP. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu ZZS HMP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  rok 2013 na vědomí.  

hlasování 7-0-0 
 
 
 
3c) Zpráva HZS HMP k bezpečnostní situaci v HMP za rok 2013 
Krátké doplnění písemné zprávy provedl Mgr. Pešek, řed. HZSP. 
diskuze: 
P. Hána – požádal, aby následující zprávy byly vždy doplněny slovním komentářem. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu HZSP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  rok 2013 na vědomí.  

hlasování 6-0-0 
(hlasování nebyla přítomna G. Kloudová) 

 
 

 
3d) Zpráva MP HMP k bezpečnostní situaci v HMP za rok 2013 
Zprávu okomentoval ředitel Městské policie Ing. Šuster – podrobně provedl analýzu 
personální situace (realizace reorganizace ve třech etapách), výsledné počty personálních 
změn, vývoj platů zaměstnanců, čerpání rozpočtu, skutečné provozní náklady na jednoho 
zaměstnance, vybrané výsledky činnosti za rok 2013 v porovnání s r. 2012 a priority MP 
pro letošní rok. 
diskuze: 
JUDr. Krobová Hášová – vznesla dotaz na výši platu u strážníka zařazeného v platové tř. 
7; 
Ing. Šuster – snahou je navýšit průměrné platy a vytvořit konkurenceschopnost na trhu 
práce, v tř. 7 a 8 je průměrný plat u řadového strážníka v závislosti na délce praxe cca  21 
až 25 tis. Kč, včetně všech příplatků; 
P. Hána – dostatečně vypovídajícím je ukazatel přepočtu nákladů na jednoho 
zaměstnance;  
zástupci odborů – vznesli několik doplňujících dotazů k personální reorganizaci; 
P. Hána – informoval, že obdržel předem avízované materiály p. Krbka, prezidenta SOS, 
navrhl přeposlání těchto materiálů řediteli MP HMP. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu MP HMP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  rok 2013 na vědomí.  

hlasování 7-0-0 
(přítomna G. Kloudová) 
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4. Zpráva o činnosti SS HMP za rok 2013 
Zprávu doplnil ředitel SS HMP Mgr. B. Frajt.  
diskuze: 
P. Hána – informoval, že plánuje některé jednání výboru uskutečnit jako výjezdní ve 
školicím středisku v Žihli. 
 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu o činnosti SS HMP za  rok 2013 
na vědomí.  

hlasování 6-0-0 
(odešla Krobová Hášová) 

 
 

8. Různé 
 reakce rad. Pařízka na žádost o zajištění analýzy dopravních nehod 

v souvislosti s opatřeními k omezování dopravy na území HMP 
P. Hána zmínil dvě navržené varianty řešení:  
1/ zpracování analýzy interním subjektem, např. TSK – úspornější varianta 
2/ externí zpracovatel (veřejná zakázka) – finančně nákladnější varianta. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP ukládá předsedovi výboru, aby v intencích 
diskuze požádal radního Ing. Pařízka o vypracování analýzy  použití bezpečnostních 
prvků na plynulost a bezpečnost dopravního provozu v HMP. 

hlasování 6-0-0 
 

 
 
Ing. Šenarová – avízovala, že do podatelny podává materiál určený předsedovi VBL. 
 
 
 
 
Další jednání Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP se uskuteční  19. 3. 2014 od 
16,00 hodin na MHMP, Mariánské n. 2, Praha 1, č. dv. 430. 
 
 
 
 
 
Zapsala: R. Procházková     
 
Ověřili: P. Hána 
 
  JUDr. L. Ledl 


	Zapsala: R. Procházková

